



AFGEVAARDIGDEN OOST-VLAANDEREN

Verslag 161 van de vergadering van 22.02.2023 in Stek92 in Dendermonde
(aanvang 19u30 – einde 21u20)

Aanwezig : Peter BUYSE - Eric FELS – Georges ROBBE - Roger VAN de VYVER - Marc VAN RYSSEL – Stijn VERSTICHEL
(stakeholders A1) Kris FELS en Jan VAN LANTSCHOOT (BO) Siegfried VAN PUYVELDE (stakeholder A2)

1.VERSLAG

Verslag 160 van 18/01/2023 werd reeds elektronisch goedgekeurd.

2.OVERZICHT VOORNAAMSTE MAILS van 17/01 tot vandaag.

De meeste mails hebben betrekking op de agendapunten van deze vergadering. Waar gevraagd wordt een bijkomende toelichting gegeven.

3.VERSLAG ANKERPUNT

Stijn vraagt bijzondere aandacht voor :

- De melding van ernstig wangedrag bij een wedstrijd Wmasters Vlaams Brabant geleid door twee Oost-Vlaamse scheids. Het opgemaakt verslag ligt nu voor bij de bondsprocureur.
- De kosten (€ 104) van refs, aangerekend bij een wedstrijd U14 niveau 4. De discussie omtrent snelste of kortste weg speelt hier. Zijn het aanhouden van één bepaald systeem (bv. google maps) of het vermelden van het aan te rekenen bedrag bij de aanduiding een oplossing ?

De vraag om volgend seizoen in TDM1 enkel 2 refs aan te duiden wordt besproken binnen Basket Belgium meldt Jan. Stijn meldt verder :

- dat het aanduidingssysteem uit de masterproef van studenten UGent opgestart werd.
- dat sommige clubs aangeven dat ze voor jeugdwedstrijden geen officiële refs meer wensen.

4.ALGEMENE VERGADERING 04/03

- Kris geeft een algemene toelichting en meldt :

- dat een niet onbelangrijk deficit omgezet werd in een klein positief saldo.
- dat afspraken werden gemaakt met AWBB over financiële aanzuiveringen.
- dat kredieten ter beschikking van jeugdteams DD aangepast werden
- dat een voorstel voor aanpassing van CD 201 voorligt
- Siegfried geeft een overzicht van het financiële luik dat door fincom gunstig werd geadviseerd.
- Van gedachten wordt gewisseld over de verkiezingen en de rol van het adviescomité. Er wordt geen consensus bereikt over een unaniem stemgedrag.

5.VERGADERING AD HOC WERKGROEP STATUTEN 11/03

Georges zal onze groep vertegenwoordigen en diende onze inzichten ter zake in.

6.INFOSESSIE MET CLUBS

In een vorige vergadering gaven we aan om als thema te weerhouden “Wat evolueert er binnen BVL”. Praktisch zouden we ons nu willen toespitsen op CD 201 en competitie.

Volgende vergadering stellen we een datum in mei en een concrete agenda vast

7.CLINIC JOHNNY JACOBS

Peter meldt dat Johnny op zoek is naar (een) medewerker(s) om de werking rond Youth Officials uit te vlooien, op te volgen en contacten te nemen met de stakeholders.

8.VARIA

Roger wil zich kandidaat stellen om vanaf volgend seizoen ankerpunt voor de scheidsrechters te worden daar Stijn de intentie heeft om dit deel van zijn opdracht als ankerpunt ter beschikking te stellen.

VOLGENDE VERGADERING : woensdag 16/03/2023 om 19u30 in Sint-Niklaas

Verslag
Eric Fels